
	
	

Referat	af	Bestyrelsesmøde	onsdag	den	15.	november	2016	

Til	stede	var:	Pernille	Alberg,	Kim	Klarskov	Sjælland,	Anders	Thorborg	Mørk,	Ena	Andersen	og	Annemette	
Hindhede.	

Fraværende:	Ingen	

1. Økonomi	
a. Kvartalsrapport	

i. Bestyrelsen	har	fundet	småfejl	og	har	spørgsmål	i	rapporten,	som	kræver	
uddybning.	

	
2. Vedligeholdelses-	og	udviklingsplan	for	grundejerforeningen	

a. Udsat	
	

3. Fællesareal	
a. Bestyrelsen	har	indgået	ny	aftale	med	vores	gartner,	om	sommervedligehold	og	

glatførebekæmpelse.	
b. Der	blev	renset	brønde	i	uge	46.	
c. Der	er	bestilt	juletræer	og	lys	sættes	op	den		27.	november	

4. Udvalg	
a. SOL-udvalg	

i. Intet	at	berette	
b. Festudvalg	

i. Intet	at	berette	
c. Affaldssortering	

i. Fredensborg	Kommune	er	blevet	inviteret	til	foreningens	generalforsamling	i	2017,	
så	kommunen	kan	fortælle	om	det	sorteringsforsøg	foreningen	deltager	i.	

ii. Der	vil	starten	af	december	blive	omdelt	en	midtvejsevaluering	af	
sorteringsforsøget	i	postkasserne	

	
5. Generalforsamling	2017	

a. Bestyrelsen	undersøger	muligheden	for	at	holde	generalforsamling	den	3.	maj	2017	og	
ekstraordinær	generalforsamling	den	17.	maj	2017.	

b. Forslagsskabelon	bliver	lagt	på	hjemmesiden,	og	det	vil	være	muligt	at	komme	med	forslag	
til	generalforsamlingen	ifølge	vedtægterne	frem	til	den	15.	marts	2017.	

	
6. Henvendelse	fra	ejere	

a. Bestyrelsen	har	fået	en	henvendelse	om	manglende	materiale	på	hjemmesiden.	Dette	er	
nu	blevet	tilrettet.	
	

7. Eventuelt	



	
a. Bestyrelsen	drøftede	rutsjebanetårnet,	som	har	fået	dispensation	af	Fredensborg	

Kommune.	
b. Bestyrelsen	deltog	på	et	fællesmøde,	arrangeret	af	Fredensborg	Kommune,	for	

grundejerforeninger.	På	mødet	fik	bestyrelsen	generel	information	om	kommunens	
arbejde.	

8. Næste	møde	
a. Onsdag	den	7.	december	kl.	19		


